

HKQAA Successfully Obtained the HKCAS Accreditation for ISO 50001:2018 Energy Management Systems Certification

The Hong Kong Quality Assurance Agency (HKQAA) is pleased to announce the provision of Hong Kong Certification Accreditation Scheme (HKCAS) accredited certification service for ISO 50001:2018 Energy Management Systems.

HKQAA successfully obtained the accreditation on 16 August 2019 from the Hong Kong Accreditation Service (HKAS) through the HKCAS. ISO 50001 helps organisations to improve their energy efficiency, review energy performance, save energy cost and contribute to the reduction of carbon emission, so as to enhance their overall energy performance. For further details on HKQAA's certification and training services, please contact us at:

Email: hkqaa.mkt@hkqaa.org

Tel: Hong Kong – (852) 2202 9111

Macau – (853) 2875 1199

Xian – (86 29) 8636 0030

Shanghai – (86 21) 6876 9911

Guangzhou – (86 20) 8383 3777

本局現已提供香港認可處認可之 ISO 50001:2018 能源管理體系認證服務

香港品質保證局現已提供香港認可處（HKCAS）認可之 ISO 50001:2018 能源管理體系認證服務。

本局於 2019 年 8 月 16 日透過香港認可處香港認證機構認可計劃（HKCAS），正式取得此認可資格。ISO 50001 協助機構改善其能源效益、審查能源績效、節省能源成本及幫助減少碳排放，從而提升整體的能源績效。欲知更多有關本局所提供的認證和培訓服務，請聯絡我們：

電郵： hkqaa.mkt@hkqaa.org

電話：香港 – (852) 2202 9111

澳門 – (853) 2875 1199

西安 – (86 29) 8636 0030

上海 – (86 21) 6876 9911

廣州 – (86 20) 8383 3777